
17. februar 2025 

DAGSORDEN/MØDEREFERAT 

Skolebestyrelsesmøde | Sabro-Korsvej skolen 
  

Dato: 20250217   Tidspunkt: kl. 
17-19.30 

 
 

Sted: Lokale på kontoret 

Mødeleder: Erik 

Deltagere: På valg 2026: Erik, Anders, Rasmus. 
På valg 2028: Lene, Jane, Allan, Kristina. 
Suppleant: Faris 

Afbud:  Erik, Jane, Faris, Rasmus 

Referent: Annie 

Forplejning:    

Bilagsmateriale: - 
se tråd i aula 

  

  
DAGSORDEN 

  
1.         Godkendelse af dagsorden og sidste referat (fast punkt) 
2.        Elevrådet   
3.        Princip for forældresamarbejdet og årshjul 
4.        Foto 
5.        Folkeskolens kvalitetsprogram 
6.        Regnskab for 24-25 
7.         Punkter til kommende møder (fast punkt) 
8.         Opfølgningspunkter fra dette referat (fast punkt) 
  
  

 
 
 

Nyt fra elevrådet (fast punkt) 



Bilag:    

Sagsfremstilling:   

Referat:  Elevrådet skal arbejde med “den gyldne fejebakke” 
Ny måde at afholde elevrådsmøder på, så alle kan komme til orde. 
Fokus på toiletter og rengøring. Toiletterne er ofte optaget, flere elever går 
ud sammen. 
Skal der gives point til toiletterne? Fokus på at holde det pænt. 
Der bliver talt meget om fodboldturneringen, det er et stort ønske fra 
andre elever. Det bliver taget op på mødet i morgen. 
 
Der er en elev, som deltager i MGP. Det diskuteres, hvordan v i håndterer 
det, når eleven kommer retur næste uge. 

Beslutning:   

Kommunikation:   

 
 

 
 
 

Godkendelse af dagsorden og sidste referat (fast punkt) 

Bilag:    

Sagsfremstilling:   

Referat:   

Beslutning:  Referatet er godkendt.  

Kommunikation:    

  
  

 
 
 

Princip for forældresamarbejde og årshjul 

Bilag:  Bilaget er sendt ud.  

Sagsfremstilling:   

Referat: Princippet er gennemlæst og rettet få steder. 
Årshjulet for skolen gennemlæses og godkendes.  



Beslutning: Begge dele vedhæftes fredagsbrevet. 

Kommunikation
: 

  

  

 
 
 

 skolefoto 

Bilag:   

Sagsfremstilling
: 

  

Referat:   

Beslutning: Det besluttes, at klassefotos tages hvert år og individuelle fotos taget hvert 
andet år., med start i 0.klasse 
 

Kommunikation
:  

  

   

  
  

Info ledelse – folkeskolens kvalitetsprogram og regnskab 

Bilag:    

Sagsfremstilling:   

Referat: Der er flere nye tiltag 
Projektopgaven bortfalder, man kan vælge den frivilligt 
 
Nogle fag bliver ikke længere prøvefag fx idræt 
Engelsk ryger ud som obligatorisk fra. Man går fra 11-6 prøvefag. 
 
Der bliver indført juniormesterlærer - man kan nøjes med dansk og 
matematik og skal så i praktik tre dage om uge. 
 
Flere valgfag.  
 
Færre timer i indskolingen. 
 



På 1. årgang går engelsk og billedkunst ud, men skolen kan fortsat tilvælge 
det. 
Understøttende undervisning bortfalder, og der oprettes en timebank.  
Aarhus kommune arbejder under “Bredere børnefællesskaber”, og her er 
vores plus-klasser et vigtigt element.  
Derudover arbejder vi sammen med børnehaverne, og har indsatser fælles 
med PPR og fagkonsulenterne ude i klasserne.  
 
Tanken med Bredere børnefællesskaber er, de professionelle skal mere ud 
på skolen, og der skal foregå mere samarbejde og koordinering.  
 
Der er skoleudviklingssamtale d. 10. marts fra 12.00-14.00 og en fra 
skolebestyrelsen kan deltage.  
 
Der kommer et princip for timebanken og hvordan disse skal bruges, 
udarbejdes næste skoleår.  
 
Pt. Har vi et underskud på 1,3, men det ser ud til, vi kommer ud med et 
overskud.  
Overskuddet er ikke så stort, at vi skal lave en handleplan.  
 
Det debatteres, om vi fremadrettet kan kigge på muligheden for lejrskole 
igen.  

Beslutning:   

Kommunikation:    

   

  
  
  
  

 
 
 

 Punkter til kommende møder (fast punkt) Kommende møde 31. 
marts 

Bilag:    

Sagsfremstilling:   

Referat: Lejrtur drøftes. 



Skolen undersøger, hvor der er mulighed for at leje hytter som skoleklasse. 

Beslutning:   

Kommunikation:    

    

  
  
  
  

 
 
 

Opfølgningspunkter fra dette referat (fast punkt) 

Bilag:   

Sagsfremstilling:   

Referat: Kunne det være muligt, at de firmaer, som leverer varer, måtter eller 
lignende ikke kommer til skolen i de mest spidbelastede tidspunkter? 

Beslutning:   

Kommunikation
: 
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